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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Szalay-Bobrovniczky Kristóf, honvédelmi miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig lesz kötelező a Covid-oltás a Honvédségben, és 
hány katonát rúgtak ki oltatlanság miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Sajnálattal tapasztaljuk, hogy még mindig kötelező a Covid-oltás a Honvédségben, miközben már a
rendőrségnél  sem  az,  és  az  Önök  által  sok  tekintetben  példaként  tekintett  és  utánzott  USA
hadseregében is megszüntették már ezt a teljeskörű előírást. Miért és meddig lesz még kötelező
Magyar  Honvédségben?  Még  ha  igaz  is  lenne  az  a  kormányzati  propaganda,  hogy  „az  oltás
működik”, abban az esetben a magukat beoltatók elvileg biztonságban vannak az oltatlanoktól is.
 
Ráadásul  az  Alaptörvény  szerint  „Minden  magyar  állampolgár  köteles  a  haza  védelmére.”  Ha
viszont  az oltatlanokat  alkalmatlanoknak minősítik,  ilyen  egyszerűen kibújhatnának honvédelmi
kötelezettségük alól a katonai szolgálatot vállalni nem akarók?
 
Bár a honvédek többségét ilyen-olyan módszerrel rákényszerítették, hogy „maguktól” döntsenek az
oltás felvétele mellett, de hány honvédet szereltek le az oltás vállalásának megtagadása miatt? 2022.
december 15-e és 2023. január 1. óta mekkora ez a leszerelési szám?
 
Abszurd volna ezeket a számokat és szándékokat tovább titkosítani.
 
Tisztelettel:
Novák Előd


